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Udvalget for Landdistrikter og Øer 

Christiansborg 

1240 København K 

 

Udvalget for Landdistrikter og Øer har i brev af 4. september 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål 203 alm. Del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

Spørgsmål 203 

Vil ministeren oplyse, om ministeriet eller styrelsen har modtaget flere henvendel-

ser fra borgere mv. om bredbåndspuljen i år i forhold til sidste år, samt om ministe-

riet på den baggrund har afholdt flere informationsmøder i år end sidste år? 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Energistyrelsen. De har oplyst følgende, hvortil jeg 

kan henholde mig: 

 

Energistyrelsen ligger ikke inde med præcise tal over antal modtagne henvendel-

ser. Det vurderes, at styrelsen har modtaget markant flere henvendelser og fore-

spørgsler fra interesserede borgere i relation til bredbåndspuljen i 2020 sammen-

lignet med 2019. Endvidere har en del flere borgere deltaget i informationsmøder i 

2020 sammenlignet med 2019. 

 

Energistyrelsen vurderer, at den stigende interesse primært skyldes, at styrelsen i 

2020 via e-boks har udsendt en informationsskrivelse til ejerne af samtlige tilskuds-

berettigede adresser. Det er ikke blevet gjort ved de tidligere års ansøgningsrun-

der. 

 

I 2020 har styrelsen afholdt i alt ni informationsmøder om bredbåndspuljen mod 

seks afholdte møder i 2019. Interessen for at deltage i informationsmøderne steg 

betydeligt efter styrelsens udsendelse af informationsskrivelsen. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Dan Jørgensen 

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2019-20
ULØ Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 203 

Offentligt


